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Verslag crisisoverleg Corona — Caribisch Nederland

Datum en tijd: 11-06, 15:45 — 16:30

6.1.2¢ i. 5.1.2e « 5.1.25.1.2e
| IBEX, BEER,

5.1.2e APIA PI (verslag)

e¢ De Covid-gevallen op de eilanden zijn allemaal gerepatrieerden die uit COL, DomRep, etc. terug

zijn gekomen. Geen sprake van lokale besmetting. Het aantal besmettingen in landen in met

name Zuid- en Midden-Amerika neemt toe.

e 4-landenoverleg ziekenhuizen verliep goed. Landen vinden keuze VWS voor model 3 (1

ziekenhuis met verschillende locaties) een lastige. Is een complexe opgave voor de Landen.

e ZICN heeft concept voor bestuurlijke afspraken ontvangen. Daarin is 0.a. sprake van een studie

naar integratie van ziekenhuizen. Morgen volgt landelijk overleg hierover.

e Houding van BZK schuurt enigszins met aanpak van VWS. BZK wil brede hervormingen van de

eilanden en denkt 0.a. aan het oprichten van een herstelfonds ZBO. Stelling van VWS is dat status

van het zorgstelsel en ziekenhuissamenwerking primair van belang is. Het overige volgt daarna.

ZJCN heeft standpunten gedeeld met BZK. Morgen spreekt SG VWS met SG BZK over de brede

hervormingsagenda voor Caribisch Koninkrijk.

eo Eris efficiéntieslag mogelijk in de financiering van de zorg. Tegelijkertijd is de verwachting dat de

zorgkosten op macroniveau zullen blijven stijgen. Er is niet direct een grote besparing te

verwachten. OCW en SZW hebben eenzelfde soort verwachting voor wat betreft hun sectoren.

eo Medisch toerisme als economische sector ligt voor Caribisch Koninkrijk niet direct voor de hand.

Eerst moet capaciteit voor eigen landen op orde zijn. Daarnaast zijn er omliggende landen waar

de prijzen lager liggen en de capaciteit hoger.

¢ Het AO volgende week zal naar verwachting ook deels over Corona gaan.

eo ZJCN maakt een format over het weer opnieuw opengaan voor toerisme met criteria die het

OMT-aangeeft dat gedeeld wordt met de Landen. Wens verschilt per eiland.

Oordeel

eo Als er licht zit tussen positie VWS en BZK in aanloop naar RMR wil de stas daarover op tijd

geinformeerd worden zodat hij eventueel contact op kan nemen met stasBZK.

¢ Vliegverbod naar en van de eilanden is ingesteld op basis van RIVM-advies en overleg met de

Landen. Landen kunnen zelf een beslissing over dit punt nemen. Vraag is of we als NL/VWS de

capaciteit van de zorg voldoende vinden om Nederlanders weer naar de BES te kunnen laten

vliegen. Bij geval van ziekte/Covid moeten mensen namelijk langdurig daar verblijven. Standpunt

van zowel NL als de BES is dat repatriatie niet mogelijk is. Op dit moment lijkt de capaciteit (IC,

track and trace, etc.) voldoende. OMT-advies zegt daar ook iets over. ZJCN werkt met de BES-

eilanden aan het verder opplussen van de capaciteit. Gedacht kan worden aan een gesprek over

go/no go moment.

e¢ Vraag of de eilanden bezig zijn met de mogelijkheid van cruiseschepen.

e Stas wil graag op tijd nadenken over scenario’s voor inzet van AMI, bv. flexibelere contracten,

etc. ZICN heeft vandaag nog een VC met AMI. ZICN heeft geld geclaimd in BZK traject voor

alternatief voor AMI. Er zijn ook gesprekken met FEZ en FIN over langere financiering van AMI na

juli. Stas heeft de (doorlopende) financiering van AMI ook ingebracht tijdens MCC-19. Het
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verplaatsen van personeel van NL naar de eilanden ligt niet voor de hand. Op langere termijn

dringt de vraag zich op wat te doen met AMI en de hoge kosten die erbij horen. Wie moet deze

kosten dragen? Betere ziekenhuissamenwerking tussen de Landen kan soelaas bieden maar

waarschijnlijk pas op langere termijn.

Besluit

e ZICN zoekt voor dinsdagmiddag uit wie formeel kan besluiten over het al dan niet opengaan van

de BES. Dit punt wordt (procesmatig) tijdens het gezaghebbersoverleg besproken. Dit moet

duidelijk zijn voér het AO Sociaal Minimum.

e ZICN werkt verschillende scenario’s voor de (langere) inzet van AMI uit (ook met het cog op

opnieuw toenemen van toerisme).


